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متن پرسش

باسلام عرض خدا قوت خدمت استاد عزیز و گرانقدر، پرسش دومی نیز از استاد داشتم به شرح ذیل که

چه میشود که شخصیت های عظیمی در گذشته مانند برصیصای عابد ، زبیر ، ابن عباسی که وکیل امام

حسن مجتبی علیه السلام بود ، وکیل امام کاظم علیه السلام ، شلمغانی که یار ویزه حضرت حجت

ارواحنافداه بود ، و همچنین در امروزه اشخاصی همانند آیت االله شریعت مداری که مرجعیت تقلید را

بر عهده داشت و علی الخصوص متفکر بزرگ آقای دکتر عبدالکریم سروش و... با این همه عظمتی که

در عرصه های مختلف از جمله فلسفه ، فقه ، عرفان(شلمغانی) و... یافته بودند آن چنان زمین می

خورند و آنچنان چپ میکنند که به طور کلی از مسیر حق منحرف میشوند ؟ آن هم به صورتی که

امیرالمومنین علیه السلام بالای جنازه زبیری که در واقعه سر تراشیدن به امر حضرت از اولین نفراتی

بود که حضور یافت ، اشک میریزند که حیف زبیر بود که از مسیر حق منحرف شد؟ یا آقای دکتر

سروش که پس از متفکر شهید استاد مطهری اعلی االله مقامه الشریف حساب باز شده بود که از

ایداولوژی پردازان تشیع خواهد بود اینچنین از مسیر حق به بیراهه میروند؟ خداوند به حق عظمت

حضرت زهرا سلام االله علیها همه ما را از دام های شیطان برهاند و عاقبت به خیر کند که از مسیر حق

منحرف نشویم و پای مکتب مولایمان امیرالمومنین علیه السلام بمیریم جان چه باشد که نصار قدم

دوست کنم این متاعی است که هر بی سر و پایی دارد از لطف استاد سپاس گزارم.....یاحق

متن پاسخ

باسمهتعالی: سلامعلیکم: همانطور که فرمودید خداوند همهی ما را از شرّ نفس امّاره برهاند تا بتوانیم

میلهای آن را روز به روز ضعیف کنیم. بنده در این دو جلسهی اخیر که در قم در مدرسهی معصومیه

داشتم موضوع غفلت از تقدیر زمانه را در رابطه با امثال آقای سروش و کدیور مطرح کردم شاید مفید

افتد . آنها اسلامی را میخواهند که مسلمانان در ذیل غرب دینداری کنند ولی انقلاب اسلامی به نور

اسلام به دنبال تمدنی است غیر از آنچه فرهنگ غربی برای انسان در نظر گرفته.. موفق باشید


